
                                                                      ZÁPIS č. 32 

 

        z jednání ŠKOLSKÉ RADY ZŠ Zaječice konané dne 25. března 2024 v 16,00 hodin 

……………………………………………………………………………………………………. 

Přítomni: Mgr. Radek Machatý 

                Ing. František Mihulka 

                Mgr. Lenka Hemerková 

                Hana Pavlíková 

 

 

                                                    PROGRAM JEDNÁNÍ 

                 

1. Plánované investice 

 

➢ plynové kotle + výměna radiátorů (plánováno na léto) 

➢ úprava stropů v jídelně a školní družině (snižování stropů) – p. Pavlík 

➢ výměna linolea v jídelně (původní linoleum je nevyhovující) 

 

2. Provedena instalace venkovních žaluzií 

 

➢ u 1. a 3. třídy (okna na jižní stranu) 

 

3. Šablony OP JAK  

 

➢ šablona: 32 hodin inovativního vzdělávání  

➢ splněné další šablony  

➢ zapojení všech ročníků 

➢ finanční částka za splněné aktivity je určená na dokoupení pomůcek 

 (nástěnné obrazy, didaktické pomůcky, knihy do žákovské knihovny, encyklopedie,      

 pomůcky k praktickým činnostem) 

 

4. Změna ve složení učitelského sboru 

 

➢ odchod p. uč. Jany Sotonové na počátku školního roku (2. ročník) 

➢   nástup p. uč. M. Novotné 

 

5. Další plánované investice 

 

➢ přístavba před školu – cca 1 250 000 Kč (zateplení, vstup na čipovou kartu) 

➢ venkovní učebna – podpořeno MASKOU 

➢ propagace školy – bannery po vsi, příspěvky na webové stránky 

 

6. Možnost dalšího pedagoga 

 

➢ jednání s p. Kynclem – výuka IT, pracovních činností 



 

 

7. Komunikace s rodiči 

 

➢ problémy s odhlašováním z kroužků během školního roku, 

z plánované školy v přírodě  

➢ ve školní družině – nerespektování pravidel ŠD (rodiče nahlašují až po daném 

termínu účast/neúčast na akcích, problémy s vyzvedáváním dětí ze ŠD) 

 

8. Sociální pedagog  

 

➢ možnost získat sociálního pedagoga  

➢ je potřeba k žákům s poruchami učení (jejich počet narůstá) 

➢ do 1.třídy v dalším školním roce nastoupí 1 – 2 žáci s SPU 

➢ zatím řešeno 

 

9. Diskuse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Konec jednání v 17,40 

 

……………………………………………………………………………………………………. 

zapsala Mgr. Lenka Hemerková 

 

předseda ŠKOLSKÉ RADY …………………………. 


